
Geachte secretaris, beste Henk, 

  

Op 20 maart jl. heeft de Commissie van Toezicht van de 
Vereniging Sole Mio, bestaande uit Evert Urbanus, Hans 
Schmidt en ondergetekende, in vergadering de 
jaarstukken besproken met de penningmeester, Marinus 
Ploos van Amstel, in het bijzijn van het 
administratiekantoor 4finanzz. De jaarrekening 2022, 
toelichting en bijlagen zijn in de vergadering afzonderlijk 
doorgenomen maar ook in relatie tot elkaar. Met name zijn 
aan de orde geweest de kostenontwikkelingen, 
veranderde methodiek in het nemen van kosten in het 
boekjaar, de verschillende soorten belastingen en de 
corona impact hierop.   

Op kostensoorten die niet in lijn met voorgaande jaren 
lagen of niet conform verwachting is nadere uiteenzetting 
gevraagd hetgeen ook in de stukken naar de leden zou 
worden opgenomen. De uitleg was overigens 
bevredigend. Het moge duidelijk zijn dat de (juridische) 
kosten van het nog te sluiten pachtcontract en het risico 
daarin in brede zin ook uitgebreid aan de orde is 
geweest.     

De Toelichting op de jaarrekening 2022 en de bijlagen 
geven een goed beeld over het gevoerde beleid in het 
afgelopen jaar en de verantwoording daarover zoals 
vastgelegd in de jaarrekening. 



De Commissie heeft zijn waardering uitgesproken naar de 
penningmeester over de kwaliteit van de stukken en 
tijdigheid van oplevering daarvan. De Commissie kan zich 
vinden in hetgeen in de jaarstukken 2022 is vermeld die 
aan de ALV worden aangeboden. 

  

De Commissie heeft geen accountantscontrole toegepast 
en heeft niet zelfstandig de aansluitingen tussen de 
verschillende administraties (Nederlandse en Italiaanse) 
vastgesteld. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Wieger Ketellapper 

Voorzitter Commissie van Toezicht 

 


